



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat tempatan yang beroperasi di **PAHANG DARUL MAKMUR** dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia yang masih sah tempohnya di bawah kod bidang seperti berikut :-

020403 – BAHAN PENCUCI DAN PEMBERSIHAN

NO. SEBUT HARGA	:	MSN/SH/074/2021(SPK)(C)
TAJUK SEBUT HARGA	:	SEBUTHARGA BAGI KONTRAK PEMBEKALAN BAHAN KIMIA (PEMBERSIHAN) DI AKADEMI BOLA SEPAK MOKHTAR DAHARI, GAMBANG, KUANTAN, PAHANG.
TARIKH BUKA	:	25 OGOS 2021 (RABU)
TARIKH TUTUP	:	8 SEPTEMBER 2021 (RABU)
SEBELUM PUKUL 12.00 TENGAHARI		

Dokumen sebut harga boleh dimuat turun di laman web Majlis Sukan Negara Malaysia di alamat seperti berikut www.nsc.gov.my .

Dokumen sebut harga perlu dihantar bersama Sijil Akuan Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF), Sijil Pendaftaran dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM), serta satu(1) salinan penyata bank syarikat bulan yang terkini.

Dokumen sebut harga yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang digam atau berpelekat serta ditanda dengan **No. Sebut harga** dan **Tajuk di sebelah kiri**. Dokumen hendaklah dihantar ke :

**MAJLIS SUKAN NEGARA MALAYSIA,
Peti Tender, Lobi Aras 1(Belakang)
Pintu A, Bangunan Pentadbiran
Majlis Sukan Negara Malaysia
Kompleks Sukan Negara Bukit Jalil
57000 Kuala Lumpur**

***"Jika sebut harga dihantar dengan menggunakan perkhidmatan pos berdaftar/ kurier, Petender hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada Tarikh Tutup sebut harga selewat-lewatnya pada pukul 12.00 tengahari. Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan"

Dokumen sebut harga yang dikemukakan selepas tarikh dan masa tutup sebut harga tidak akan diterima.

Pihak syarikat yang memerlukan penjelasan lanjut hendaklah menghubungi pegawai berikut :-

Pn. Serifah Ramly	(Urusetia Sebut Harga)	:03-89929891
Pn. Fazilah Pa'at @ Sa'at	(Urusetia Sebut Harga)	:03-89929823
Pn. Azira Zainuddin	(Urusetia Spesifikasi/Teknikal)	:03-89929713

